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REFERAT - STYREMØTE NR 04/2019 - 2021. 

TID   : Fredag 24.01 kl 18:00 - 21:30 Styremøte 
     
STED   : Høgtun skole, Øksfjord 
     
TILSTEDE  : Andersen, Per Oscar 
    Darell, Thomas  
    Dørmænen, Svein Tore 
    Finjord, Roger 
    Johansen, Lise Marianne 
    Michelsen, Hilde 
    Olli, Kåre 
         
FRA ADM  : Rognmo, Eli 

FORFALL  : Bakken, Karin 
    Danielsen, Svein Erik 
    Flage, Øystein 
             

Saksliste  : 

Sak 29/2019 - 2021 : Godkjenne protokoll fra møte 03 / 2019 - 2021 
Sak 30/2019 - 2021 : Orienteringer fra adm, kretsleder, komiteleder   
Sak 31/2019 - 2021 : Deltakelse Ungdomsstafetten 2020. 
Sak 32/2019 - 2021 : Rekruttering - Innkommet forslag 
Sak 33/2019 - 2021 : Handlingsplan - gjennomgang 
Sak 34/2019 - 2021 : Økonomi og regnskapsrapport 2019 
Sak 35/2019 - 2021 : Eventuelt 



Sak 29/2019 - 2021 : Godkjenne protokoll fra møte 03 / 2019 - 2021 

Bakgrunn  : Protokoll fra styremøte 03/2019 - 2021 vedlagt. 

Vedtak   : Protokoll fra styremøte 03 / 2019 - 2021 godkjennes. 
     

Sak 30/2019 - 2021 :  Orienteringer fra adm, kretsleder, komiteledere 

Bakgrunn  : Følgende orienteringer ble gitt  
   

• Fra administrasjon. 
• Fra administrativ organisering - info 
• Terminlister ute 
• Undersøkelser på kostnadsnivå på ski. 

• Fra kretsleder 
• NSF bedt FSK om å utnevne representant gift et 

rulleskianlegg i Vadsø. Jarle Olsen er forespurt ift 
anleggsrepresentant. 

• Skriv fra NSF. På vegne av valgkomiteen oversendes 
vedlagt brev vedrørende innspill til kandidater for valg på 
vårens Skiting. Forslagsfristen er 1. mars. 

• Fra LK 
• Vært på et NC, Lygna. Reiseopplegg fungert bra. 

Sportslig ikke noe særskilt. Beste gutt 33, beste jente nr 
12 i sprint, distanse 20. 

• Iverksatt doble årsklasser. Hjemmel for dette etterspurt av 
noen. Besluttet i LK, som en forsøksordning. Evalueres. 

• Felles smøreteam med 20 smørere ifm KM. Alle klubber 
benytter seg av dette, foruten KOS. 

• Fra HK 
• Intet 

• Fra AK 
• Intet 

Vedtak : Styret i FSK tar orienteringer til etterretning. 
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Sak 31/2019 - 2021 : Deltakelse Ungdomsstafetten 2020. 

Bakgrunn  : Skikretsen har de siste årene deltatt med 2 lag. For første laget har  
    Skikretsen dekket alle utgifter, mens for andre laget har klubbene  
    måttet betale utgiftene. For uttak andre laget må klubbene   
    forespørres om det deltakelse og dekning utgifter. Utgifter for  
    Skikretsen var i fjor kr 42 618,60. 
    Det har i tillegg til løperne vært tatt  ut to ledere pr lag. 
    Uttak av løpere har vært basert på resultater KM og HL. 
     
    Vedlagt følger invitasjon til Ungdomsstafetten. 
    Vedlagt Skikretsens budsjett. 

Forslag til vedtak : Finnmarks Skikrets deltar i ungdomsstafetten med 2 lag.   
    Følgende kostnadsfordeling legges til grunn:  
    Finnmark Skikrets dekker utgifter for 2 ledere og 1. laget. 
    Klubbene selv dekker utgifter til 2. laget.    

Sak 32/2019 - 2021 : Rekruttering - Innkommet forslag 

Bakgrunn  : KOS skulle gjerne sett at vi klarte gjøre mer mtp rekruttering – her 
    klarer vi som klubb ikke gjøre bra nok jobb. 
  
    Renn som har vært i øst har vært med svært få deltakere, og vi ser  
    en utvikling i feil retning her i sone øst, uten at vi sitter på gode  
    svar på hva som kan gjøres fremover. Det er langt fra bare vår  
    klubb som sliter. 
  
    Med dette sendes det herved innspill om følgende: 

    Mer attraktive renn helger for neste sesong, det oppleves at tiden er 
    for kort på møtet i mai til å få til noe – og det blir lett kopiere  
    tidligere års terminlister, og KOS ønsker at arbeidet med dette  
    startes tidligere eller på annen måte. 

    Rekruttering; hva kan skikrets, langrennskomite og klubber gjøre  
    sammen for å snu negativ og dårlig trend 

Behandling  : Det ble gjennomgått skikretsen 4 roller, 9 oppgaver og4   
    ansvarsområder 

    Et faktum at vi har mistet hvert fjerde barn nasjonalt sett - fra  
    2011 til 2018. 

    Hvem sitter i styret i klubben. Hvor innovativ er du som leder og  
    trener? Hva er det vi har fått il i dette styret, vi som er her i dag 
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    Også vært endel av nedgangen nasjonalt sett. 

    Hvilken rolle skal vi i kretsen ha? 
    Hvilket ansvar har den enkelt, ungdom, foreldre, klubb og krets.  

    NSF sier som avbøtende tiltak: 
    Holde kostnader nede. Skape gode, sosiale og næringsrike arenaer.  
    Fravær av lek er en utfordring. Dempe prestasjonsjag og   
    utstyrspress. 

    Foreldre har kanskje det største ansvaret, må stimulere   
    til å ta  med barna til ski. 

    Diskusjoner i hele skikjeden, fra foreldre - til forbund.  

    Dere tar på dere at stort ansvar for Finnmark skikrets? 
    Hva skal vi måles på til våren 2021? 
    Vi har sittet her samme gjengen i flere år. Nedgang er et faktum 

Forslag til vedtak : Ingen. 

    
    
Sak 33/2019 - 2021 : Handlingsplan - gjennomgang 

Bakgrunn  : Gjennomgang FSK Handlingsplan for eventuelle tillegg/  
    justeringer, tiltak. 

Forslag til vedtak : Ikke behandlet. 

Sak 34/2019 - 2021 : Økonomi og regnskapsrapport 2019 

Bakgrunn  : Fremlagt foreløpig regnskap 2019. 
  
Forslag til vedtak : Finnmark Skikrets legger frem et foreløpig negativt   
    regnskapsresultat på  kr. 93.000.  
    Dog er det ved kontroll avdekket ikke inntektsført kr. 35-000 fra  
    Sparebank Nord-norge, kr. 45.000 tilsagn (90.000) til utdanning,  
    samt kr. 13.000 VO midler trenerkurs som er avholdt.  

    Dette gir et resultat rundt 0, ved korrigering. Dialog mot   
    regnskapsservice må iverksettes. 

    
Sak 35/2019 - 2021 : Eventuelt 

Forespørsel om kjøp av ski til kretsen. Ikke vedtatt. 
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Med vennlig hilsen 
FINNMARK SKIKRETS 

Svein Tore Dørmænen 
kretsleder 
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